
Milí přátelé, rodiče a přátelé školy,
s radostí Vás vítáme u našeho podzimního newsletteru, který je plný novinek,
zajímavých faktů a informací o připravovaných akcích. 
Podzimní období je v plném proudu a my se pomalu připravujeme na vánoční svátky,
které nám přinášejí naději a radost.

Ať se Vám newsletter líbí a těšíme se na viděnou na společných akcích!

17. 11. 2024

Pro nejaktuálnější informace sledujte www.zsceskaves.cz a profily na sociálních sítích  - Facebook nebo Instagram. 
Pokud si přejete dostávat náš newsletter přímo do emailové schránky, přihlaste se zde. Autor: Lucie Týmová

Podzimní novinky a vánoční
radosti z českoveské základky

Když se ředitel školy přes noc stane
youtuberem, víte, že se děje něco
výjimečného. A u nás se dělo a děje!

V tomto vydání najdete rozhovor s
naším ředitelem Filipem Wormem,
který se s Vámi podělí o své zážitky 
a zkušenosti z posledních měsíců. 

Dozvíte se, jak se naše škola
vypořádala s následky zářijové
povodně, jak probíhají opravy a jak se
těšíme na nové a zrekonstruované
prostory. Nechybí ani postřehy našich
žáků, kteří situaci zvládají s
obdivuhodným optimismem a
humorem.

Věříme, že Vás náš newsletter potěší
a dodá Vám pozitivní energii a naději
do nadcházejících dní. Děkujeme Vám
za Vaši neustálou podporu a těšíme
se na další společné chvíle.

S přáním krásného podzimu 
a radostných Vánoc,

Tým  

Víte, že...

jsme první modulární školou na
Jesenicku?

význam slova modulární - je jako LEGO
pro dospělé – inovativní, flexibilní a plné
možností?

společnost KOMA staví školy již 30 let 
      u nás i v zahraničí?

javornický WAREX vyrábí moduly
zajišťující naše zázemí (sborovna,
toalety)?

budeme mít i modulární knihovnu?

se  z areálu vyvezlo více než 750 tun
odpadu?

naši žáci cestovali po celé republice?

rekonstrukcí projde zvonění i systém
rozhlasu?

žáci druhého stupně se vzdělávají na
třech různých budovách v Jeseníku?

třídy v modulární škole budou mít 54      ?

pro nás cizí školy uspořádaly sbírky,
jarmarky i koncerty, aby nás podpořily?

zpěvačka Lucie Bílá se stala patronkou
školy?

ruku k dílu přidalo více než 720
dobrovolníků?

uvařilo se více než 4 150 porcí jídla?

naše stránky vidělo přes 371 tis.
návštěvníků
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26. 11. od 16:30 - 18:00 hodin

Matematická kavárnička

Přijďte prožít hodinu matematiky
stejně jako ji prožívají Vaše děti.
Čekají na Vás vybraná schémata z
matematiky vyučované podle
metody profesora Hejného,
kterými vás provedou sami žáci. 

5. 12. od 17:00 hodin

Českoveský Mikuláš 

Projděte peklem a poznejte nebe.
Všichni andílci i zlobivci POZOR.
Čeká vás pekelná stezka i sváteční
nadílka. Dress code: Nebesky bílé,
nebo pekelně červené oblečení.
Sraz před školou!

PS: Čerti slibují, že letos budou
mírnější, možná...

13. 12. od 15:00 - 19:00 hodin

Vánoční dílničky 

Srdečně Vás zveme na naše
tvořivé dílničky, které se budou
konat v jídelně školy. Přijďte si užít
odpoledne plné tvoření, radosti a
vánoční atmosféry. Vystoupí děti
ze základní školy. Pořádá Rada
rodičů.

váš ředitel

http://www.zsceskaves.cz/
https://www.facebook.com/zsceskaves
https://www.instagram.com/zs_ceska_ves/
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSduZVRZ3r7s5Svno8O_lnNbfk_npkNqbqkhlLqKTcQ6fgYgMA/viewform


Pane řediteli, vaše škola byla v září zasažena ničivou povodní.

Můžete nám popsat, jaké škody byly způsobeny?

ŘŠ: Ano, bohužel naše škola utrpěla značné škody. Povodeň

zdemolovala sportovní areál, školní zahrady, venkovní učebnu a

tělocvičnu. Zasaženo bylo také přízemí školy ve všech

pavilonech, což zahrnuje 14 tříd, odborné učebny, školní

družinu, klub, žákovskou chill zónu a šatny. Všechny tyto

prostory byly buď zničeny, nebo kontaminovány.

To muselo být velmi náročné období. Jak jste se s touto

situací vypořádali?

ŘŠ: Bylo to opravdu těžké, ale díky obrovské podpoře z celé

republiky jsme to zvládli. Lidé se o naší katastrofě dozvěděli

díky sociálním sítím, kde se šířilo video s rozsahem škod. Ten

den po povodni začali ke škole přicházet lidé a chtěli vidět

rozsah škod. Během záplav to pozorovali zvenku. Tak jsem se

rozhodl natočit video, které bylo původně určeno jen našim

rodičům. Jsem spíše introvert. 

A jak to pokračovalo?

Ano, nakonec to všechno nabralo zcela jiné obrátky :) Přidali

jsme další videa, která mapovala postup prací a dávala naději.

Pomáhat přijeli lidé ze všech koutů republiky, mnoho škol a

spolků pro nás pořádalo koncerty, jarmarky, sbírky, snídaňové

bufety a aukce. Bylo to úžasné. A hlavně dobrovolníci pomáhali

také lidem v obci - a o to nám šlo, propojit školu a obec i v

době nouze. Škola fungovala jako zázemí pro dobrovolníky.

Kde a jak se nyní žáci učí?

ŘŠ: První stupeň se nám podařilo vrátit do lavic během několika

dní a k nám do Vsi v řádech týdnů. Žáci z druhého stupně se

doposud učí na třech různých budovách jiných škol v Jeseníku.

Finišuje stavba modulární školy, která bude v areálu školy, takže

budeme opět všichni spolu.

Jaké konkrétní formy pomoci jste obdrželi?

ŘŠ: Mnoho škol nám nabídlo pomoc formou školy v přírodě,

takže naši žáci mohli vyrazit do čistého nezasaženého

prostředí, což jim velmi pomohlo. Rodiče se tak mohli

soustředit na práci a my jsme mohli pokračovat v opravách. Za

tuto pomoc jsme nesmírně vděční!

Jak se vám podařilo udržet morálku mezi žáky a učiteli?

ŘŠ: Snažili jsme se udržet pozitivní náladu. Bylo důležité ukázat,

že i v těžkých časech je důvod k úsměvu a naději. Nejhorší bylo

vidět slzy v očích učitelek, které měly své třídy načančané a

vymazlené. Připadá mi, že z pedagogického sboru se víc a víc

stává tým, který je schopen samostatně pracovat a zvládat

problémy s nadhledem. Zároveň žijeme z radosti, jak se

postupně daří rekonstruovat povodní zničené prostory!

Na čem v současné době pracujete?
ŘŠ: V současné době se stále vysouší, rozvádí se elektroinstalace,
nahazují se stěny. Pracuje se na elektrických rozvodech, systému
vytápění, opravách vody a odpadů ve třídách. Vyhodnocujeme
cenové nabídky na osvětlení, nové dveře a podlahové krytiny. Tento
týden zahájíme zavěšení rastru pro podhledy a vedení elektrické
kabeláže na chodbách. Máme připravenou balenou omítkovou směs
a postupně budeme natahovat omítky ve třídách na 1. pavilonu.
Rekonstrukcí projde také systém rozhlasu a zvonění. Čeká nás
kompletní rekonstrukce školní tělocvičny. Revitalizace se dočkají
šatny a sociální zázemí.

Jak situaci vnímají a hodnotí žáci?
ŘŠ: Naši žáci situaci zvládají s obdivuhodným optimismem. Hodně
pomáhají. Některým se líbí spojené třídy a nové prostory hostujících
škol. Při stěhování nábytku do „modulárky” jedna žačka na otázku,
jak se jí líbí nová škola, smála a řekla: „Čekala jsem to horší."
Přeloženo do řeči dospělých: “Je to vlastně fajn a těším se.” 
Také my se těšíme a vidíme, že je to krásná práce.

Co bylo pro vás největším překvapením?
ŘŠ: Největším překvapením pro mě byla obrovská vlna solidarity a
podpory, která se zvedla po celé republice. Bylo neuvěřitelné vidět,
kolik lidí, škol a organizací se zapojilo a nabídlo pomoc. Také mě
překvapilo, jak rychle jsme se dokázali přizpůsobit nové situaci a
najít řešení, která nám umožnila pokračovat ve výuce. A
samozřejmě, jak náročnou situaci zvládli žáci, rodiče, pedagogický
sbor i správní zaměstnanci - s úsměvem a odhodláním.

Co byste chtěl vzkázat všem, kteří vám pomohli?
ŘŠ: Chtěl bych všem z celého srdce poděkovat. Bez jejich pomoci
bychom to nezvládli. Je úžasné vidět, kolik lidí je ochotno pomoci v
nouzi. Děkujeme za Vaši podporu, ať už šlo o finanční dary, fyzickou
pomoc nebo jen slova povzbuzení. Všechno to pro nás znamenalo
obrovskou podporu.

Blíží se svátky, máte pro čtenáře nějaký vzkaz?
ŘŠ: Ano, rádi bychom všechny pozvali na naše tradiční tvořivé
vánoční dílničky, které se budou konat v prostorách školní jídelny.
Přijďte si s námi užít předvánoční atmosféru a vytvořit si krásné
vánoční dekorace. Naše Rada rodičů je velmi kreativní. 

Děkuji Vám za rozhovor, pane řediteli. Přejeme hodně štěstí.
ŘŠ: Ještě jednou - a určitě ne naposled - děkuji všem, kteří nám
pomohli. Závěrem chci vyzdvihnout skvělou práci, kterou odvádí
vedení obce Česká Ves a jak škole pomáhá. Společně to zvládneme!

Společně zvládáme nemožné!

Když zářijová povodeň zničila naši základní školu, nikdo netušil, že se její ředitel stane přes noc youtuberem 

s širokou fanouškovskou základnou. V rozhovoru pro náš Newsletter se dozvíte, jak se škola vypořádala 

s katastrofou, jak probíhají opravy a jak se díky sociálním sítím podařilo získat podporu z celé republiky. 

A samozřejmě nechybí ani humor a optimismus, kterými pan ředitel Filip Worm nešetří. 

Ředitel školy přes noc youtuberem: Jak povodeň proměnila školu i jeho život
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Sedmáci v Moravské Třebové - škola hrou.

Čtenářské dílny se těší velké oblibě. K povodňové situaci se do zpravodajství
vyjádřili i žáci Josef Sedláček a Stanislav Bařina.

Je-libo křížalu? Druháčci už vědí jak na to! 

Stalo se... 

17. 11. 2024

3D tisk na tiskárnách Original Prusa MK4S. Příprava interiérů modulární školy pro II. stupeň.
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